
Verkiezingsonderwerpen	Professorenwijk-Oost	

Vraag	1:	Multifunctioneel	Centrum	in	de	Oppenheimstraat	
Bij de Josephschool in de Oppenheimstraat is de bouw van een Multifunctioneel Centrum met 

zorgwoningen gepland. Tegen de plannen bestaat weerstand in de buurt vanwege de 

verkeersveiligheid en de parkeerdruk. 

Wat moet er volgens u met de bouwplannen gebeuren? (kies 1 alternatief) 

A. Voer de plannen gewoon uit. Hieraan is behoefte 

B. Ontwikkel een alternatief plan samen met de buurt dat tegemoet komt aan de bezwaren 

C. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: B 

Toelichting: Inmiddels is er een alternatief plan. De ChristenUnie is blij dat er een minder ingrijpend 

plan ligt. Tegelijkertijd blijft het risico dat er functies worden toegevoegd die veel parkeerplaatsen 

vragen en meer verkeersdruk op de wijk geven. Daarom is het nodig dat er terughoudend wordt 

omgegaan met nieuwe functies, temeer omdat er voor echt lokale functies ook behoefte is aan 

bijvoorbeeld een gymzaal. 

Vraag 2: Roomburgerpark 
Over het Roomburgerpark, het deel met de bestemming groen, is veel te doen. Eens in de paar jaar 

verschijnen er nieuwe plannen voor het park (bebouwing in 2004, uitbreiding hockeyclub 2015 en 

2017).  

Wat moet er volgens u met het park gebeuren? (kies 1 alternatief) 

A. Het park moet ten allen tijde behouden blijven met een groene bestemming 

B. Het park is niet heilig. Andere bestemmingen dan groen moeten bespreekbaar zijn (sport, 

woningen) 

C. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: A 

 

Toelichting: Leiden is een versteende stad en we moeten het groen beschermen. Dat is niet uit een 

soort hobbyisme, dat is gewoon hard nodig. Groen zorgt voor een betere luchtkwaliteit, een fijnere 

buurt, en bovendien een stad die klaar is voor een toekomst met klimaatverandering doordat water 

beter weg kan en er minder hittestress is.  

Vraag 3: Sportpark Roomburg 
De hockeyvereniging zoekt uitbreidingsruimte. Eén van de opties is verhuizing van de 

hockeyvereniging naar Sportpark de Vliet.  



Stel dat dit gebeurt, wat moet er dan volgens u gebeuren met de vrijkomende velden? Als u 

meerdere bestemmingen wilt combineren op deze locatie, kies dan meerdere alternatieven.  

A. De hockeyvelden moeten weer een sportbestemming krijgen 

B. De hockeyvelden moeten worden gebruikt voor uitbreiding van het groene park 

C. De hockeyvelden moeten worden bestemd voor laagbouw voor senioren 

D. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: D 

Toelichting: De totale ruimte voor sportvelden mag in elke geval niet kleiner worden. Als er ruimte 

vrijkomt, is dat een kans om bij te dragen aan de leefbaarheid van de wijk. Dat kan door een 

combinatie van woningen, groene ruimte en sporten. En ook door te laten zien dat dat kan met oog 

voor de wijk. Dus: letten op de parkeerdruk door voldoende inpandige parkeerplaatsen, groen en 

duurzaam bouwen en een mooie openbare ruimte. 

Vraag 4: Bestemmingsplan 
In 2019 moet er een nieuw bestemmingsplan Zuidelijke Schil worden gemaakt voor onze wijk. Het 

bestemmingsplan geeft aan welke locaties bestemmingen hebben (groen, water, woningen, 

bedrijven) en wat daar toegestaan is. Het gaat ook in op zaken als verkeersafwikkeling en gevolgen 

voor flora en fauna. 

Welke zaken moeten aan de orde komen in het nieuwe bestemmingsplan? Wat moet er anders en 

wat moet behouden blijven?  

Ga in ieder geval in op de volgende onderwerpen en vertaal deze zo veel mogelijk naar de situatie 

in Professorenwijk-Oost: 

• Groen 

• Verkeersinfrastructuur 

• Bouwplannen 

Uw antwoord: De Professorenwijk Oost is een prima buurt, maar staat wel onder druk. Er zijn veel 

voorzieningen in de wijk die druk verkeer trekken. De ChristenUnie wil dat de wijk groener wordt. 

Dat kan ook. Er is geld beschikbaar in het Leidse bomenfonds, dat moet worden uitgegeven om de 

wijk daadwerkelijk te vergroenen, en dat kan samen met de bewoners. De verkeers- en parkeerdruk 

moet worden tegengegaan. Dat betekent dat er alleen maar nieuwe maatschappelijke functies in de 

wijk kunnen komen als er voldoende parkeergelegenheid wordt toegevoegd. In de buurt is ook 

verkamering een probleem. Door verkamering verandert de samenstelling van de wijk, de druk op de 

wijk, en de studenten die vaak in verkamerde huizen wonen hebben een andere leefstijl en leefritme 

dan andere bewoners. De ChristenUnie wil een grens stellen aan het aantal verkameringen. 

Bovendien moet overlast die bewoners ondervinden samen met de huiseigenaren, politie en 

gemeente veel strenger worden besteden. 

Vraag 5: Wat u nog verder kwijt wilt 

Welke onderwerpen die de buurt belangrijk vindt wilt u verder nog onder de aandacht brengen? 



Ga in ieder geval in op de volgende onderwerpen en vertaal deze zo veel mogelijk naar de situatie 

in Professorenwijk-Oost: 

• Verkeersbeheersing 

• Overlast van hangjongeren 

Uw antwoord: De Professorenbuurt  is een fijne plek om te wonen. Dat willen we zo houden.  

Dat betekent dat de ChristenUnie publieke ruimte en publieke waarden wil beschermen. Door het 

beschermen en toevoegen van groen en te zorgen voor goed onderhoud. Maar ook door grenzen te 

stellen aan wat projectontwikkelaars mogen in de hele stad en ook in de Professorenwijk. Nu mogen 

projectontwikkelaars vaak hun gang gaan. Daardoor staat winst soms voorop in plaats van passend 

en mooi bouwen met oog voor de druk op de wijk en op groen. De gemeente moet dus meer regels 

stellen voor ontwikkelaars en samen met bewoners uitgangspunten opstellen waar het bouwen in de 

buurt aan moet voldoen. De ChristenUnie vindt dat mensen meer te zeggen moeten krijgen bij 

ontwikkelingen in eigen wijk. Zij zijn de baas in Leiden; daar is op de website www.baasvanleiden.nl 

meer over te vinden. 

Algemeen 
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